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                                                           Protokół nr XXXV 2014 

 z obrad  Rady Gminy Raków 

z dnia 28.03.2014 

 

 Sesję rozpoczęto o godz. 9º° w lokalu Urzędu Gminy Raków /sala konferencyjna/. Obradom  

przewodniczył Jerzy Nowak - Przewodniczący Rady, który otworzył sesję i powitał wszystkich 

obecnych. Z ogólnej liczby 14 radnych udział w obradach wzięło 13 radnych. Lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. W obradach Rady udział wzięli: Alina 

Siwonia – Wójt Gminy, Jadwiga Milewicz - Z-ca Wójta, Anna Pleban – Skarbnik, Krystyna 

Urbanowska – Sekretarz, sołtysi z terenu gminy Raków. Lista obecności sołtysów stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1 Otwierając obrady Rady Przewodniczący Jerzy Nowak stwierdził  quorum informując, że  

zgodnie z listą obecności w obradach udział bierze 13 radnych, wobec czego Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2 Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który zawiera 

następujące punkty: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2) Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

3) Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Informacja Wójta Gminy Raków o podjętych działaniach między sesjami. 

5) Informacja Przewodniczących stałych komisji z  posiedzenia komisji. 

6) Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z posiedzenia komisji. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2014 -2025, 

b) zmian w budżecie gminy na 2014 r., 

c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Raków na 2015 rok 

      środków na fundusz sołecki, 

d) udzielenia pomocy finansowej, 

e) uchwalenia Programu Opieki Nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania      

Bezdomności Zwierząt, 

f) ustalenia wysokości opłaty za wpis żłobków i klubów dziecięcych do rejestru  

prowadzonego przez Wójta Gminy Raków, 

g) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 
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h) wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Rozwoju   

Gospodarczego, 

i) w sprawie zmiany uchwały nr I/6/2010 Rady Gminy Raków z dnia 2 grudnia 2010r.  

w sprawie powołania stałych komisji,  

j)  w sprawie: zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej nr 9 w Rakowie, 

k) przyj ęcia  stanowiska popierającego Apel Zarządu Związku Gmin Śląska 

Opolskiego  o niedopuszczeniu do wprowadzenia do polskiego porządku prawnego 

referendum tematycznego bez progu frekwencyjnego. 

  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. Za opowiedziało się 13 

radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 W tym punkcie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z 

poprzednich sesji bez jego odczytania. W wyniku głosowania Protokół nr XXXIV/2014 z dnia  3 

marca 2014 br. z obrad  Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Wójt Alina Siwonia przedstawiła informację o podjętych działaniach w okresie między 

sesjami,  informując, że: 

- 04.03.br. uczestnictwo w gali ,,Świętokrzyskiej Victorii” była to szósta edycja, która odbyła się w 

Międzynarodowym Centrum Kultur w Kielcach. Gospodarzami uroczystości jak co roku byli: 

Przewodniczący Sejmiku Tadeusz Kowalczy i Marszałek Województwa Świętokrzyskiego Adam 

Jarubas. Przyznano wyróżnienia w postaci statuetki „Świętokrzyskie Victory” w trzech kategoriach: 

osobowość, samorządność przedsiębiorczość. W kategorii osobowości statuetkę otrzymała Pani 

Regina Renz Rektor Uczelni Uniwersytetu Jana Kochanowskiego, w dziedzinie samorządności 

Miasto i Gmina Chęciny, w dziedzinie przedsiębiorczości Uzdrowisko Busko Zdrój Spółka 

Akcyjna, 

- 05.03.br. spotkanie w Świętokrzyskim Zarządzie Dróg Wojewódzkich z Dyrektorem Damianem 

Urbanowskim i Dyrektorem Karolem Rożkiem. Spotkanie dot. planów modernizacji drogi nr 764, 

koncepcji przebiegu trasy, 

- 05.03.br. posiedzenie Rady LGD gdzie przedkładano możliwości uzyskiwania dofinansowania w 

obszarze wzmacniania  kapitału społecznego w kolejnej perspektywie finansowej, 

- 06.03.br. otwarcie Klubu Malucha w Szumsku. W otwarciu uczestniczył Świętokrzyski Kurator 
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Oświaty  - Małgorzata Muzoł, Prezes LGD - Zdzisław Pniewski, radni z tego obszaru jak również 

rodzice, 

- 08.03.br. w remizie OSP w Rakowie odbył się Dzień Kobiet na ta uroczystość zostały zaproszone 

wszystkie kobiety, które prowadzą działalność gospodarcza jak również Koła Gospodyń Wiejskich, 

dyrektorzy szkół z nauczycielami, sołtyski, radni. Uroczystość zaszczycił swoją obecnością Pan 

Marszałek Adam Jarubas, 

- 09.03.br. spotkanie z mieszkańcami Woli Wąkopnej związane z planami wodociągowania tej 

miejscowości. Zainteresowanie mieszkańców było ogromne byli praktycznie wszyscy, którzy 

zaplanowali mieć przyłącza,  

- 10.03.br. odbył się turniej pożarniczy w Szkole Podstawowej. Turniej co roku organizuje 

Komenda Miejska Państwowej Straży Pożarnej dla dwu grup wiekowych to jest szkół 

podstawowych i gimnazjum. W obrębie uczniów I miejsce zajął uczeń ze Szkoła Podstawowej z 

Ociesęk Przemysław Dziewierz z Gimnazjum I miejsce zajął Michał Grochowski, 

- 10.03.br. odbyło się posiedzenie Powiatowej Rady Zatrudnienia. Wójt poinformowała, że środki 

na działania w obszarze niwelowania problemów bezrobocia na rok 2014 są znacznie mniejsze niż 

było to do tej pory. Urząd Pracy otrzymał 6 mln. Na terenie naszej gminy jest około 30 osób na 

różnego formach pomocy, 

- 11.03.br. spotkanie z członkami wspólnoty wsi Dębno. Tematem był wybór przewodniczącego 

wspólnoty po śmierci Henryka Matuszczyka. Wspólnota wsi Dębno wybrała nowego 

przewodniczącego pana Henryka Karwacińskiego. 

- 12.03.br. urząd otrzymano pismo z Urzędu Marszałkowskiego dotyczące grantu „Odnowa Wsi 

Świętokrzyskiej”. Z środków własnych samorządu województwa wydzielono pulę na około 50 

wniosków  w kwocie 20 tys. zł  każdy. Konkurs ma służyć dosłownie odnowie wsi świętokrzyskiej 

realizując cele, które mają mieszkańcy w obszarze tej kwoty. Grant ten skierowany jest do ludzi 

młodych. W związku z tym odbyło się spotkanie w miejscowości Drogowle, Mędrów z ludźmi 

młodymi. Spotkanie organizował radny Kazimierz Karwat dość duża liczba młodzieży 

uczestniczyła w tym spotkaniu przedłożono plany i taki  wniosek tych dwóch miejscowości 

zostanie złożony do Urzędu Marszałkowskiego. Początkowo termin złożenia był do końca marca br. 

jednakże zgromadzenie wszystkich dokumentów od 12 marca br. do końca było bardzo trudne 

pojawiła się nowa data  złożenia dokumentów to 9 kwietnia br., 

- 18.03.br. spotkanie z Marszałkiem Adamem Jarubasem w kwestii drogi nr 764. Marszałek 

powtórzył, że taka koncepcja jest brana pod uwagę jest to priorytet w kolejnej perspektywie 

finansowej wykonania połączenia od mostu w Połańcu od Staszowa do Kielc. Ponownie powtórzył 

zaangażowanie naszej gminy, 

- 20.03.br. Przedsiębiorstwo – Usługowo - Handlowea ,,ADIR” złożyła wniosek o pozwolenia na 
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budowę wodociągu Głuchów, Głuchów Lasy , 

- 24.03.br. odbyło się spotkanie z zespołem interdyscyplinarnym po trzech latach funkcjonowania 

zespołu. Jest to praca społeczna w związku z tym Wójt podziękowała za działania i prosiła o dalszą 

współpracę, 

- 26.03.br. spotkanie z głównym architektem firmy ,, Projekt” dot. omówienia zagadnień w 

obszarze rynku.  

  

W dalszej części dyskusji Wójt poinformowała, że otwarto oferty na remont obiektu w 

Życinach wraz z zagospodarowaniem terenu. Najkorzystniejszą ofertę złożył Zakład Usługowy 

,,JARBUD” ze Staszowa  wartość 90 tys. zł. 

Ogłoszono przetarg na remont drogi w Celinach z funduszy MAIC. Otwarcie ofert odbyło 

się 27 marca. br. Najkorzystniejszą ofertę złożyła  firma ,, Dylmex” Tomasz Dyl ze Staszowa kwota 

228.116 zł. 

Następnie Wójt poinformowała, że sukcesywnie wywożony jest gruz z rynku na drogi 

lokalne to jest : Szumsko Psikora, Pułaczów, Szumsko Kolonia, Nowa Huta, Rębów, Ociesęki. 

 Ogłoszono przetarg na remont świetlicy w Rakowie. W związku z tym GOPS na czas 

remontu musi zostać przeniesiony. 

Spółka Jawna Pietrzak z Łagowa podarowała Gminie Raków 300 ton mieszanki kruszywa. 

Oprócz tego, że zostaną złożone wnioski do PROW na wodociąg Głuchów, Głuchów Lasy 

na kwotę około 2.500,00 mil zł to złożony zostanie również wniosek na przydomowe oczyszczalnie 

ścieków. Deklaracji od mieszkańców na tą chwile wpłynęło 75 szt. Wyszacowano, że będzie to 

kosztować 750 tys. Gmina pokryje koszty projektu. 

 

W dalszej części Wójt przedstawiła sytuację dotyczącą Zakładu Usług Komunalnych 

informując, że zakład znajduje się na terenie dawnego Kółka Rolniczego. Na ten rok podpisana była 

umowa dzierżawy na okres 6 miesięcy z panem Bogdanem Żerniakiem, pełniącym funkcję Prezesa 

Związku Rolników Kółek i Organizacji Rolniczych w Kielcach, który uwłaszczył się na tą 

nieruchomości, na której mieści się zakład. Dwa tygodnie temu pan Żerniak poinformował, że 

miasto Kielce zamierza sprzedać nieruchomość znajdującą się w Kielcach na ul. Mickiewicza za 

400 tys. zł. Pan Żerniak zamierza nieruchomość nabyć  w związku z tym została wypowiedziana 

nam umowa. Informując, że nieruchomość w Rakowie chce zbyć za 220 tys. zł. 

 

Następnie Wójt poinformowała że w tej sprawie przekazała  informację radnym  na 

komisjach, które odbyły się w dniu 27 marca br. że rozmawiała z p. Eugeniuszem Maruszakiem, 

który mówił, że poprzednik p. Stanisław Okólski nie był zainteresowany współpracą z nim i dlatego 
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p. Maruszak poszedł do p. Żerniaka o pomoc w regulacji należności. I w związku z tą informacja 

przekazaną radnym w dniu dzisiejszym to jest  28 marca br. odwiedził p. Wójt p. Stanisław Okólski 

mówią, że faktycznie p. Maruszak u niego był ale sprawa wyglądała w ten sposób, że chciał żeby 

gmina uregulowała zobowiązania w ZUS i  inne pozostałe. Gmina nie mogła togo zrobić bo to jest 

inny podmiot. W związku z tym zrezygnował i szukał pomocy gdzie indziej. Pan Okólski przyszedł 

żeby wyrazić swoje niezadowolenie, że Wójt przywołała te fakty. 

Do przedstawionej informacji o podjętych działaniach w okresie między sesjami, odniósł się 

p. Mieczysław Okólski, który poruszył temat grantu ”Odnowy Wsi Świętokrzyskiej” pytając Wójta 

dlaczego miejscowości Drogowle i Mędrów czy pozostali sołtysi wiedzieli o tym fakcie. 

Następnie odniósł się do prac, które trwają przy budowie  ul. Kościelnej koło  p. Mazura 

wyjście  w kierunki mostu. Zdaniem p. Okólskiego odpowiednie służby powinny się temu przyjrzeć 

czy to jest dobrze zaprojektowane czy  tak powinno być. 

W dalszej swojej wypowiedzi p. Mieczysław Okólski odniósł się do początku kadencji Pani 

Wójt informując, że na początku kadencji p. Wójt pokazała radnym między innymi  oczyszczalnie 

Lemna w Rakowie, która jest oczyszczalnią wiekową licząca około 25 lat. Stwierdzając fakt, że 

stan techniczny oczyszczalni jest zły w związku z tym czy coś w tym względzie się zmieniło od tej 

pory jakie są osiągalne parametry czy one są zgodne z przepisami. 

Poruszył również kwestie działki na której znajdował się Zakład Usług Komunalnych.  Pan 

Okólski uważa, że jest to wina p. Wójt twierdząc, że Wójt rządzi 8 lat gminą i powinna się takimi 

sprawami interesować i śledzić je na bieżąco. 

Pan Okólski Mieczysław poinformował, że Wójt nagłaśnia sprawę spotkania Wójta 

Okólskiego z p. Maruszakiem informując jednocześnie, że nie w stylu Pani Wójt byłoby poprosić 

Wójta Okólskiego i porozmawiać jak rzeczywiście sytuacja wyglądała. 

Do wypowiedzi Pana Mieczysława Okólskiego  ustosunkowała się  Wójt informując, że 

jeżeli chodzi o „Odnowę Wsi Świętokrzyskiej” konkretne terminy, konkretne daty ogłoszenie do 

urzędu przyszło 12 marca br. natomiast złożenie wniosku miało nastąpić do 31 marca br. W tym 

jeszcze spotkanie z mieszkańcami był to bardzo, krótki okres czasu na załatwienie czegokolwiek w 

tej materii konkretnie dokumentacji po to żeby przedłożyć do Urzędu Marszałkowskiego. Termin 

składania wniosku w dniu 27 marca br. został przesunięty na 9 kwiecień br. 

Z stąd analizując po części to co w poszczególnych miejscowościach zostało wykonane, 

możliwości czy inwestycje, które dotychczas zostały wykonane Wójt uznała, że najbardziej 

właściwym będzie skierować środki tam gdzie jest sprawa nieruchomości, sprawa terminu zwołania 
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zebrania najbardziej możliwa najbardziej prawdopodobna. Drugi temat, który się wiążę z tym 

zagadnieniem to temat tego co w danej miejscowości jest do dyspozycji publicznej jeżeli chodzi o 

infrastrukturę. Te dwie miejscowości na tą chwilę nie poosiadają nic w tej materii.  

W dalszej swojej wypowiedzi Wójt poinformował, że wniosek przejdzie tylko jeden z 

pośród wielu złożonych przez gminę. W kolejnych latach będzie możliwość korzystania z pieniędzy 

tak, że będzie można realizować zadania. Wójt stara się żeby wszystkie miejscowości mogły 

realizować swoje cele. 

Jeżeli chodzi o ul. Kościelną to na tą fil ę uwag, których projektant by przedkładał czy 

widział nie ma. Inspektor nadzoru również nie widzi żadnych problemów. Jeżeli ktoś ma uwagi to 

powinien to zgłosić. 

Oczyszczalnia Lemna wymaga przebudowy. Wójt liczy na to, że w kolejnej perspektywie 

finansowej kiedy będą środki na kanalizowanie również uda się włączyć to zadanie w przebudowę. 

Póki co jeżeli chodzi o zrzucane ścieki są w obszarze norm. Zagrożenie nie ma nie mnie jednak 

trzeba o tej inwestycji pamiętać. 

Co do faktu dotyczącego Zakładu Usług Komunalnych Wójt powiedziała, że p. Okólski 

spotkał się z p. Maruszakiem i p. Stanisław Okólski potwierdził, że takie spotkanie się odbyło.  Nie 

mógł pomóc w sensie finansowym regulacji należności. Jeżeli zarząd miał taką wiedzę, że takie 

kwestie były omawiane, to są w radzie ludzie, którzy w zarządzie byli. 

Wójt poinformowała, że dotrze do dokumentów i rozwiązanie tej sprawy się znajdzie.    

Ad. 5 Informację ze wspólnego posiedzenia komisji Spraw Społecznych, komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Rozwoju Gospodarczego, przedstawił Stanisław Stemplowski informując, że 

ww. komisje analizowały przedstawione projektu uchwał. Kontrowersyjnym projektem był projekt 

uchwały w sprawie: niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Raków na 2015 rok 

środków na fundusz sołecki część radnych była za wyodrębnieniem środków na fundusz sołecki. 

 

Informację z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Karol Olsiński 

Przewodniczący Komisji informując, że członkowie komisji zapoznali się z przedłożonymi 

materiałami, które zostały szczegółowo omówione i pozytywnie zaopiniowane.  

 

Ad. 6 Informację z posiedzenia Komisji Rewizyjnej przedstawił Andrzej Banasik - Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej, który zapoznał radnych z protokołem dotyczącym kontroli Centrum Kultury 

Fizycznej i Rozwoju Lokalnego w Rakowie w zakresie gospodarki finansowej za 2013 rok. 
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Protokół do wglądu znajduje się w aktach Komisji Rewizyjnej. 

 

Antoni Okólski odniósł się do kursu gry na gitarze pytając kto finansuje kurs gitarowy 

słyszał, że kurs finansuje Marszałek Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Następnie głos zabrał Mieczysław Okólski kierując pytanie do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej czy komisja nie zastanawiała się nad takim paradoksem jeden etat i 48/100 etatu i 

kierownik. 

W odpowiedzi Pan Andrzej Banasik wyjaśnił, że Marszałek zakupił gitary natomiast 

kosztu kursu pookrywa Centrum. Do dyskusji włączyła się Wójt wyjaśniając, że faktycznie  gitary 

zostały zakupione przez Urząd Marszałkowski w ilości 4 szt.  

Jeżeli chodzi o zmianę w obszarze działania Centrum Kultury Fizycznej i Rozwoju 

Lokalnego Wójt przeniosła dwóch pracowników i stąd wynikła taka sytuacja. Jedna pracownica 

przeszła do Gospodarki Odpadami Komunalnymi. Natomiast druga osoba p. Darek Jóźwik zajmuje 

się wzmacnianiem potencjału mieszkańców dot. działalności gospodarczej.  

 

Ad. 7 Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania poszczególnych projektów 

uchwał: 

 

a)w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2014 -2025, 

uchwałę poddano pod głosowanie za 13, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXXV/217/2014r. została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik nr 3 do protokołu, 

 

b) w sprawie: zmian w budżecie gminy na 2014 r., uchwałę poddano pod głosowanie za 13, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXV/218/2014r. została podjęta jednogłośnie stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu, 

 

Przed przystąpieniem do głosowania uchwały w sprawie: niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie Gminy Raków na 2015 rok środków na fundusz sołecki, głos zabrał Zbigniew Feldman, 

mówiąc że fundusz sołecki należy wydzielić i docenić to, jaki niebagatelny wpływ ma na 

budowanie demokracji lokalnej. Fundusz daje narzędzie do aktywizacji mieszkańców. Warto mieć 

świadomość że fundusz jest w awangardzie pozytywnych przemian. Jeżeli fundusz sołecki zostałby 

wyodrębniony wzrosłoby zainteresowanie mieszkańców swojego sołectwa. W związku z tym 

apeluję do sołtysów że nie powinni biernie czekać co przygotuje Wójt i uchwali Rada tylko powinni 

podjąć działania które nazwałbym pozytywnym lobbowaniem.  
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Do tematu odniósł się również Mieczysław Okólski apelując do radnych o poparcie idei utworzenia 

funduszu, tym bardziej, że większość gmin takie fundusze ma. Dodał również że oprócz 

indywidualnych ambicjami nie ma przeciwskazań do wydzielenia funduszu, oraz że wydzielenie 

funduszu sołeckiego podnosi rangę działania sołtysa. Następnie zwrócił się do obecnych na sali 

sołtysów o ty by wspierali i namawiali swoich radnych  aby głosowali za wydzieleniem funduszu 

sołeckiego. Pan Mieczysław Okólski zaapelował jeszcze raz do radnych aby się zreflektowali na 

koniec kadencji i mieli odwagę wyrazić swoje zdanie. 

 

 Do tematu odniosła się również Wójt mówiąc, że nie unika żadnych spotkań z 

mieszkańcami wnioskując często o spotkania na poszczególnych miejscowościach z własnej 

inicjatywy po to żeby wiedzieć czego mieszkańcy oczekują jaki są ich deklaracje. W dalszej części 

wypowiedzi Wójt poinformowała, że na pewnym etapie realizowany był projekt w ramach LGD 

gdzie powstały Plany Odnowy Miejscowości. W tych, że planach były założenia zaprezentowane 

przez mieszkańców czego oczekują jakie mają plany do swoich miejscowości. Jeżeli za 

pośrednictwem LGD realizujemy jakikolwiek zadanie na poszczególnych miejscowościach to ma 

ono wynikać z Planu Odnowy Miejscowości. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił go głosowania uchwały w sprawie: 

 

c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Raków na 2015 rok środków na 

fundusz sołecki, uchwałę poddano pod głosowanie za 9, przeciw 4, wstrzymujących 0. Uchwała 

Nr XXXV/219/2014r. została podjęta  stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 

 

d) w sprawie: udzielenia pomocy finansowej, uchwałę poddano pod głosowanie za11, przeciw 0, 

wstrzymujących 2. Uchwała Nr XXXV/220/2014r. została podjęta stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu, 

 

e) w sprawie: uchwalenia Programu Opieki Nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz 

Zapobiegania Bezdomności Zwierząt, uchwałę poddano pod głosowanie za 13 przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXV/221/2014r. została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu, 

 

f) w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za wpis żłobków i klubów dziecięcych do rejestru 

prowadzonego przez Wójta Gminy Raków, uchwałę poddano pod głosowanie za 13, przeciw 0, 
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wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXV/222/2014r. została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu, 

 

g ) w sprawie: stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, uchwałę poddano pod głosowanie za 

13, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXV/223/2014r. została podjęta jednogłośnie 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Następnie radny Karol Olsiński zgłosił kandydaturę p. Kazimierza Karwata na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Rozwoju Gospodarczego. Pan 

Kazimierz Karwat wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Antoni Okólski zgłosił kandydaturę p. Stanisława Nyka na Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Rozwoju Gospodarczego. Pan Stanisław Nyk również 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Następnie Przewodniczący Rady Jerzy Nowak zwrócił się z prośbą do Rady o imienne 

głosowanie poddając wniosek pod głosowanie. Za imiennym głosowanie opowiedziało się 13 

radnych. 

  

Przystąpiono do imiennego głosowana kandydatury p. Kazimierza Karwata 

 

1. Mirosław Ambroziński       tak 

2. Andrzej Banasik                 tak 

3. Czesław Bęben                   tak 

4. Zbigniew Feldman              nie 

5. Kazimierz Karwat              tak 

6. Zygmunt Niezgoda             tak 

7. Jerzy Nowak                       tak 

8. Stanisław Nyk                     nie 

9. Antoni Okólski                    nie    

10. Mieczysław Okólski            nie 

11. Karol Olsiński                     tak 

12. Sylwia Przetak                    tak 

13. Stanisław Sremplowski       tak 

 

Za kandydaturą p. Kazimierza Karwata głosowało  9 radnych, 4 było przeciw, wstrzymało się 0. 
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Następnie przystąpiono do głosowania  kandydatury  p. Stanisława Nyka 

1. Mirosław Ambroziński        nie 

2. Andrzej Banasik                  nie 

3. Czesław Bęben                   nie 

4. Zbigniew Feldman             tak 

5. Kazimierz Karwat              nie 

6. Zygmunt Niezgoda             nie 

7. Jerzy Nowak                       nie 

8. Stanisław Nyk                    tak 

9. Antoni Okólski                   tak    

10. Mieczysław Okólski           tak 

11. Karol Olsiński                     nie 

12. Sylwia Przetak                    nie 

13. Stanisław Stemplowski       nie 

 

Za kandydaturą p. Stanisława Nyka głosowało  4 radnych, 9 było przeciw, wstrzymał się 0. 

 

W wyniku głosowania na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Rozwoju  

Gospodarczego, wybrany został Kazimierz Karwat . Uchwała Nr XXXV/224/2014r. została 

podjęta stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie obrady został wznowione. 

 

W związku wyborem Pana Kazimierza Karwata na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Rozwoju  Gospodarczego, ww. zrezygnował z członkostwa w składzie 

osobowym Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Przewodniczący przystąpił do głosowania uchwały w sprawie: 

 

i) zmian uchwały nr I/6/2010 Rady Gminy Raków z dnia 2 grudnia 2010r. w sprawie 

powołania stałych komisji , uchwałę poddano pod głosowanie za 13 przeciw 0, wstrzymujących 0. 

Uchwała Nr XXXV/225/2014r. została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

j) w sprawie: zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej nr 9 w Rakowie, , uchwałę 
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poddano pod głosowanie za 13, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXXV/226/2014r. 

została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

k) w sprawie: przyjęcia  stanowiska popierającego Apel Zarządu Gmin Śląska Opolskiego o 

niedopuszczeniu do wprowadzenia do polskiego porządku prawnego referendum 

tematycznego bez progu frekwencyjnego, uchwałę poddano pod głosowanie za12, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. Uchwała Nr XXXV/227/2014r. została podjęta stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad.  7 Wolne wnioski   

 

W wolnych wnioskach głos zabrał: 

- radny Czesław Bęben zgłosił drogę, w Nowej Hucie,  która nie ma przejezdności w następnie 

zgłosił brak znaku drogowego ( ustąp pierwszeństwa przejazdu) 

      

         Odpowiedzi na pytania udzieliła Wójt Alina Siwonia informując, że: jeżeli chodzi o brakujący 

znak to zostanie zamówiony, natomiast jeśli chodzi o drogę to w związku z tym że woda ciągle 

wlewa się na drogę , ona regularnie się psuje. Droga jest stale naprawiana jednak uszkodzenia 

ciągle powstają. Wójt dodała że najpierw należałoby zadbać o rowy by woda nie mogła podmywać 

drogi.  

 

Ad. 8  Przewodniczący Rady Jerzy Nowak podziękował za udział w obradach sesji i dokonał 

zamknięcia obrad sesji godz. 11ºº 

 

 

Na tym protokołowanie zakończono 

Protokolant: Grażyna Grosicka 

                                                                                                              

                                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                                          Jerzy Nowak 
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